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Dato: 22.08.2023 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 27 

Hovedinnslag: Presidenten har 

ordet/komitéarbeid 
Foredragshaldar(ar): Ingen 

Kort om tema/innhald/aktivitet:  

Div. info frå presidenten: 

o 22. – 24. sept.: Distriktsårsmøte 

Charlottenberg 

o 25. sept.: Guvernørbesøk i 

Brattvåg 

o Komitéarbeid – planlegging av 

Rotaryåret 2023/24 ML 

 

Dato: 29.08.2023 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: ? 

Hovedinnslag: Presidenten har 

ordet: 
Denne kvelden presenterte Audun for 

oss en video han har fått tilsendt fra 

verdenspresidenten Gordon McInally. 

En inspirerende tale - og litt 

inspirasjon kan vi vel trenge?   LS 

Dato: 05.09.2023 
Stad: Brattholmen 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 18 

Hovedinnslag: Dugnad på 

Brattholmen 

Prosjektkomiteen organiserte årets 

dugnad på Brattholmen. 

Tre båter, 5 medl fra RT, 3 gjester og 

13 Rotary-medlemmer. 

Oppgavene var rydding av holmen og 

oppgradering/beising av gapahuken. 

Stor innsats, godt vær og kjekk 

kaffe- og kakepause. 

Det står fortsatt mye rydding igjen. 

HG 

 

 

 

 

Dato: 12.09.2023 
Stad: Hautunet 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 24+2 

Hovedinnslag: Kommunevalet 

m.m. 
Møtet besto av 3 tema:  

Hilde presenterte bilder som skal 

smykke korridorene på sykeheimene 

på Eidet og i Brattvåg 

Cathrine rapporterte fra dugnaden på 

Brattholmen og kom med innspill om 

videre dugnader 

Bjørn S. tok for seg kommunevalget - 

fordeling av stemmetall  og plasser i 

kommunestyret. Kummulerte lister og 

slengere var ennå ikke opptalt, så det 

kan skje forandringer. 

 

Han viste hvordan stemmene var 

fordelt i de forskjellige 

stemmekretsene. 

Etter samarbeidsavtale består 

formannskapet av Sp, Ap og INp. 

Han viste også resultatet fra 

Fylkestingsvalget. 
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Det var anledning til å komme med 

spørsmål/kommentarer etter hvert av 

foredragene.                 HG 

 

Dato: 19.09.2023 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 20+2 

Hovedinnslag: RYLA/Bygdeparken 
Presidenten ledet møtet og ønsket 

velkommen med en trøndevits. 

Programmet var todelt: Referat fra 

Ryla-seminaret og orientering om 

Bygdeparken. 

To deltagere, Simen Småriset og Bart 

Jacob Prins, begge fra Vard, 

oppsummerte hva de hadde opplevd 

og lært på Ryla-seminaret, hva de 

hadde tilegnet seg av kunnskaper og 

ting som kanskje kunne vært gjort 

annerledes. De takket for at de hadde 

fått delta, og mente de hadde utbytte 

av oppholdet og kunne anbefale 

andre kandidater å søke. 

Så fortalte Jorunn om Bygdeparken. 

Fra start planlegging i 1991, åpning i 

1993 og utviklingen fram til i dag. 

Venneforeningen, frivillig arbeid og 

planene framover. 

Hun oppfordret alle til å delta i 

arbeidet og benytte parken til 

forskjellige anledninger.     HG 

 

Dato: 25.09.2023 
Stad: ID-huset 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 25+10 

Hovedinnslag: Guvernørbesøk 
Før møtet hadde guvernøren møter 

med styrene i Ørskog Rotaryklubb og 

Brattvåg Rotaryklubb. 

President Audun ledet fellesmøtet og 

ønsket gjester og 

medlemmer velkommen. 

Guvernør Anders Andersson fra 

Eda/Eidskog og AG Arnold Rørstad fra 

Spjelkavik, 8 stk fra Ørskog 

Rotaryklubb, 25 stk fra Brattvåg 

Rotaryklubb. 

Guvernøren fortalte om sin bakgrunn 

og hvorfor han ble medlem i Rotary. 

Videre om Rotarys arbeid og 

fokusområder i Rotary International 

og hva de trenger penger til. Rotarys 

utbredelse, antall medlemmer og 

klubber. Spesielt rekruttering er en 

utfordring. 

Guvernøren ba om forslag til saker 

han kunne ta opp med klubbene han 

videre skulle besøke. 

AG avd. Nord,  Arnold Rørstad 

orienterte om distriktets oppgaver og 

oppfordret til mer samarbeid mellom 

klubbene. 

Deretter var det anledning til å 

komme med spørsmål og 

kommentarer. Guvernøren besvarte 

og kommenterte greit. 

Til slutt var det servering av "høye 

smørbrød" fra Kulturkafeen og kake.  

 


